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Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders
zoals bedoeld in artikel 41, eerste lid, van het Reglement van Orde voor
de vergadering van de Raad der Gemeente Leeuwarden.

Onderwerp: Tekort studentenhuisvesting
Datum: 22 september 2021

___________________________________________________________________________

Eind vorige maand viel in Trouw te lezen dat het Kenniscentrum
Studentenhuisvesting (Kences) rekening houdt met een landelijke tekort aan
studentenhuisvesting voor minstens 50.000 studenten in het schooljaar 2024-2025.
Dat is meer dan een verdubbeling ten opzichte van het najaar van 2020. Vooral
onder internationale studenten is het tekort aan studentenhuisvesting groot, onder
meer omdat zij de weg op de Nederlandse woningmarkt niet kennen. Ook in1

Leeuwarden is er een groot tekort aan studentenhuisvesting meldde Omrop Fryslân
begin deze maand. Ruim 150 internationale studenten zoeken een woonplek en
beginnen dak- of thuisloos aan het studiejaar.2

De fractie van GroenLinks heeft naar aanleiding van deze berichtgeving de volgende
vragen aan het college:

1. Is het college het met de fractie van GroenLinks Leeuwarden eens dat het onwenselijk
is dat ruim 150 internationale studenten dak- of thuisloos aan het studiejaar beginnen?

2. Is het college bereid om zogeheten piekopvang te regelen voor de internationale
studenten die momenteel zonder vaste verblijfplaats studeren aan Leeuwarder
onderwijsinstellingen? Zo ja, op welke termijn is dit mogelijk en welke kosten zijn hier
naar verwachting mee gemoeid? Zo nee, waarom niet?

3. Wat is naar verwachting het tekort aan studentenhuisvesting binnen de gemeente
Leeuwarden tot en met 2025 bij ongewijzigd beleid?

4. Samen met onder meer NHL Stenden wordt door de gemeente gekeken naar
mogelijkheden tot het regelen van extra woningen voor studenten. Welke
gesprekspartners zijn hier nog meer bij betrokken? Kan de gemeenteraad actief
geïnformeerd worden over de inhoud en voortgang van deze gesprekken?

2 150 studenten beginnen dakloos aan schooljaar: "Geen incidenteel probleem"
1 ‘Zoek een studie elders’: kamernood voor studenten zal de komende jaren verdubbelen

https://www.omropfryslan.nl/nieuws/1087816-150-studenten-beginnen-dakloos-aan-schooljaar-geen-incidenteel-probleem
https://www.trouw.nl/economie/zoek-een-studie-elders-kamernood-voor-studenten-zal-de-komende-jaren-verdubbelen~b1e8abd5/?referrer=https%3A%2F%2Fnos.nl%2F


5. Voor huisvesting zijn studenten niet alleen aangewezen op het particuliere aanbod aan
studentenhuisvesting. Ook de woningbouwcorporaties Elkien en WoonFriesland voorzien
in woonruimte voor studenten. Op welke wijzes worden deze onder de aandacht van
studenten gebracht en wat is de gemiddelde inschrijfduur die nodig is om in
aanmerking te komen voor zulke woonruimte?

6. Is het college het met de fractie van GroenLinks Leeuwarden eens dat ook voor
woningbouwcorporaties een rol is weggelegd bij het realiseren van betaalbare en
kwalitatief goede studentenhuisvesting? Is het college bereid dit punt mee te nemen in
de prestatieafspraken die jaarlijks met de woningbouwcorporaties gemaakt worden?

Onze fractie ziet de beantwoording graag zo spoedig mogelijk tegemoet.
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